

三服務焦點 ERRYICE FOCUS 18.5

東華三院何藍瓊纓幼稚園 五周年校慶典禮 5th Anniversary Celebration Ceremony of TWGHs Lucina Laam Ho Kindergarten

創校五年,該學校致力於課程創新,並設計多元化的學習活動,以提升幼兒學童的 自主學習能力及解難能力,建立正向價值觀。

For five years since its founding, the Kindergarten has committed to providing an innovative and children-centred curriculum as well as diversified learning experience to enhance students' self-learning and problem-solving skills while building positive values.



學生代表向主禮嘉賓教育局九龍區首席教育主任鄭國仁先生(中排左七)、創校捐款人家族成員何超瓊SBS太平紳士(中排左八)、何超鳳女士BBS(中排左九)、捐款人家族成員兼本院癸卯年顧問暨乙未年主席何紹寶小姐BBS(中排左十)、主席兼校監章浩文先生(中排左六)及一眾喜賓致送紀念品。

Student representatives presented souvenirs to the officiating guest, Mr. CHENG Kwok Yan, Brian (middle row, left 7), Principal Education Officer (Kowloon), Education Bureau, Ms. HO Chiu King, Pansy, SBS, JP (middle row, left 8), Ms. Daisy HO, BBS (middle row, left 9), founding donor members, Ms. Maisy HO, BBS (middle row, left 10), Founding donor member and TWGHs Advisory Board Member 2023/2024 cum Chairman 2015/2016, Mr. WAI Ho Man, Herman (middle row, left 6), the Chairman cum Supervisor, and other guests.



主席兼校監章浩文先生(左一)及學務委員會主任委員曾慶業副主席(右一)陪同學生代表,致送花束給創校 掲款人家族成員。

Accompanied by student representatives, Mr. WAI Ho Man, Herman (left 1), the Chairman cum Supervisor, and Mr. TSENG Hing Yip, York (right 1), Vice-Chairman cum Chairman of the Education Committee, presented a bouquet to founding donor family members.



顧問局成員暨乙未年主席何超蕸小姐BBS(左)致送 感謝狀予主禮嘉賓教育局總課程發展主任(德育、 公民及國民教育)蘇幗欣女士(右)。

Ms. Maisy HO, BBS (left), Advisory Board Member and Chairman 2015/2016, presented an appreciation certificate to the Guest of Honour Ms. SO Kwok Yun, Isabella (right), Chief Curriculum Development Officer (Moral, Civic and National Education), Education Bureau.

決賽評審團成員頒發冠軍 獎杯予東華三院羅裕積小 學的參賽隊伍。

The Adjudication Panel presented the championship award to the representatives of TWGHs Lo Yu Chik Primary School.



服務焦點 29.5

東華三院何超蕸聯校 公民教育獎評審暨頒獎典禮 TWGHs Maisy Ho Civic Education Award – The final Adjudication cum

The final Adjudication cum
Award Presentation Ceremony

比賽由顧問局成員暨乙未年主席何超蕸小姐捐款設立,旨在培養學生多角度思考及增強公民 意識。是屆比賽的參賽學生須構思各類型推廣活動,藉此提高大眾正面的價值觀。最終共有 7所院屬小學的隊伍入圍決賽,並由東華三院羅裕積小學隊伍獲冠軍殊榮。

The Award was established through the donation by Ms. Maisy HO, BBS, Advisory Board Members and 2015/2016 Chairman, to cultivate students' habits of multi-perspective thinking and enhance civic awareness. Students were asked to design various type of promotion campaigns, so as to nurture positive values in the public. A total of 7 TWGHs primary school teams entered the final, with the team from TWGHs Lo Yu Chik Primary School being the champion.

■ 服務焦點 4.5

東華三院李嘉誠中學四十周年校慶典禮暨地理室沉浸式XR系統啟用禮40th Anniversary Celebration of TWGHs Li Ka Shing College cum Launching Ceremony of Immersive XR System in Geography Room

該典禮以「誠創未來」為主題,展現該校重視啟迪學生不同潛能的培育 方針,鼓勵學生追求卓越的自信和魄力,敢於迎接挑戰,創造屬於自己 的未來。

The Ceremony was themed "Creating Future", which demonstrated the College's education mission of bringing out students' potential, and encouraged them to pursue excellence with confidence and motivation, take challenges and create their own future.



在庚寅年主席暨校監梁定宇先生BBS (前排右)的陪同 下,本院學務委員會主任委員曾慶業副主席 (前排左) 致送手繪紀念品予主禮嘉賓香港教育大學校長 張仁良教授SBS太平紳士 (前排中)。

Accompanied by Mr. LEUNG Ting Yu, Billy, BBS (front row, right), 2010/2011 Chairman cum Supervisor, Mr. TSENG Hing Yip, York (front row, left), Vice-Chairman cum Chairman of the Education Committee, presented a hand-made souvenir to Prof. CHEUNG Yan Leung, Stephen, SBS, JP (front row, centre), President of The Education University of Hong Kong cum the Officiating Guest of the Ceremony.



一眾嘉賓主持典禮。 Guests officiated at the Ceremony.